
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inspraak commissie beheer 13 april 2023  
m.b.t. agendapunt 9 – RES – actualisatie.   

 

Met de raadsinformatiebrief van 7 maart jongstleden informeerde de  
wethouder u over de voortgang RES. Hierin staat dat Haarlem met de   
ontwikkelingen een stap neemt in de ontwikkeling van een zoekgebied naar   

projectlocatie. Voor alle duidelijkheid: het gaat hier dus om Schoteroog en  
omliggend gebied in Haarlem.   

 

In de eerste voortgangsrapportage van de energieregio is vermeld dat de RES- 
regio’s zelf bepalen wanneer een herijking van de RES 1.0 nodig is.    

De basis van de voortgangsrapportage is onder meer gebaseerd op   
bijeenkomsten met volksvertegenwoordigers en inwoners.   

 

En dat laatste ontbreekt naar onze mening volledig binnen de gemeente  
Haarlem. Hoe kunt u dan deze voortgangsrapportage vaststellen?   

 

In de voortgangsrapportage staat op blz. 14 dat zonder o.a. de betrokken  
inwoners er geen project van de grond komt. Participatie en communicatie zijn  
van groot belang.    

Onze conclusie is dat er van participatie en samenspraak met omwonenden  
binnen de gemeente Haarlem geen sprake is.    

 

Een belangrijke conclusie van de eerste voortgangsrapportage geeft aan dat de  
kaders van RES 1.0 tot en met de herijking in 2024 ongewijzigd kunnen blijven  
en dat de komende periode de aandacht ligt op de uitvoering en het tijdig  
verlenen van vergunningen. In de bijlagen staat een samenvattend overzicht  
per gemeente. En wat schetst onze verbazing bij Haarlem staan op één na  
allemaal groene bolletjes. Wat geeft dat aan? Hoe kunnen de kaders  
participatie groen staan, terwijl er in de praktijk op geen enkele wijze sprake is  
van participatie. In ieder geval niet met de omwonenden van Schoteroog.  
Uitgezonderd twee bewoners van LiZ die op persoonlijke titel aan een   
projectgroep deelnemen.   

Of ziet de gemeente dat als participatie van omwonenden?   



 

Dan nu naar de plannen zelf om tot een energielandschap bij Schoteroog te  
komen.    

 

Aan u zal binnen afzienbare tijd een vergunningsaanvraag voorgelegd worden  
van Afvalzorg voor een zonneweide op Schoteroog. Dat is het eerste project  
om te komen tot meer duurzame energie. Daarnaast is er een projectgroep  
waarin thans plannen van twee initiatiefnemers ontwikkeld worden voor  
windmolens.    

 

Als we deze losse projecten nu zien aankomen, dan is een belangrijke vraag om  
hier opnieuw te stellen: hoe kunt u een afgewogen besluit nemen over  
individuele projecten als een integrale visie over het Energielandschap   
Schoteroog ontbreekt. En hoe kunt u de voortgang van de uitvoering   
monitoren?   

 

Commissie/raad….. Ons advies als omwonenden van Schoteroog is: stel een  
integrale visie op voor het Energielandschap met een helder afwegingskader en  
leg uw oor te luister bij de omwonenden.     

 

Of het RES zoekgebied Schoteroog dan de juiste plek is voor al deze projecten?  
U heeft tot en met Q3 2023 om dit te heroverwegen.    

 

We zijn nog steeds bereid om met u onze kennis te delen en constructief mee   
te denken over oplossingen om de energietransitie vorm te geven. Maar laat   
het onzalige idee van één of meerdere windmolens op Schoteroog los, zo is ook  
de conclusie van alle omwonenden die onze informatiebijeenkomst hebben  
bijgewoond.   

 

Bewonerscommissie Land in Zicht   
(Dhr. Van Rij, Dhr. Spanjer, Dhr. Stolp, Dhr. Opperman, Mevr. Gutte, Mevr. 
Hoogerbrugge, Dhr. Van den Dries)   

 

Email: landinzicht@outlook.com  
https://bewonerslandinzicht.com  
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